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NR. VRAAG AGENDAPUNT VRAAG ANTWOORD 

1 3 In de besluitenlijst staat niet de beantwoording van 

wethouder Zeeman opgenomen m.b.t. de vraag die wij 

gesteld hebben over de kunstgrasvelden. Zij heeft deze 

beantwoord tijdens agendapunt 9. Ook staat deze nog op 

de toezeggingenlijst. Voor ons is deze op dit moment 

voldoende beantwoord. 

 

Wij beschouwen deze vraag hiermede als afgedaan.  

 

2 6 Wilt u uitleggen wat de reden is dat op blz 4 CONO 

kaasmakers opgenomen is als herbestemming en of 

herontwikkeling (CONO kaasmakerij ligt in Westbeemster 

en in het Buitengebied). 

 

Bij het ontwikkelen van de Dorpsontwikkelingsvisie 

Middenbeemster zal er aandacht zijn voor mogelijke 

ruimtelijke- en functionele effecten op Middenbeemster 

indien de CONO haar plannen voor een toeristische 

trekpleister doorzet nabij de kaasmakerij aan de Rijperweg. 

 

 


